
Referat skolebestyrelsesmøde 

Mandag den 22. februar 18.30 – 20.30 

Virtuelt møde på dette link i googlemeet 

Mødeleder: Rikke 

Afbud: Ivan, Anne 

Punkt Handling Indhold Referat Ansvar 

SB 34 Beslutning Godkendelse af referat Referat godkendt Rikke 

SB 35 Beslutning Godkendelse af dagsorden Dagsorden godkendt Rikke 

SB 36 Orientering Præsentation ny skoleleder Betina præsenterer kort sig 

selv 

Betina 

SB 37 Orientering Nyt fra skoleledelsen 

- Indskrivning 0. klasse 

- Status fritidsdel 

- Status genåbning 

- Medarbejderstatus og 

bemanding på 6. 

årgang 

Keld fortæller kort om sin tid 

som konstitueret skoleleder.  

Der er indskrevet ca. 45 

elever til kommende 0. kl. 

Kun et par elever har valgt 

anden skole.  

Der har været et markant 

fald i antal elever i 

fritidsdelen under 

nedlukningen. Dette skal vi 

forholde os til, hvis 

indmeldelserne ikke kommer 

op igen.  

Èn enkelt medarbejder blev 

testet positiv i starten af 

vinterferien – der har ikke 

været yderligere tilfælde. 

God respons fra forældrene i 

forhold til kommunikationen 

til de pågældende forældre.  

Genåbningen for 0.-4. klasse 

er forløbet godt. Alle skulle 

lige finde sig til rette igen 

med retningslinjer og ind i 

fællesskabet. Medarbejderne 

har alle været positive over, 

hvor gode eleverne var til at 

komme tilbage.  

Ændringen i bemandingen 

på 6. årg. har betydet, at vi 

er usikre på, hvorvidt vi kan 

leve op til vores 

retningslinjer om at skabe 

de gode overgange mellem i 

dette tilfælde mellemtrin og 

overbygning. 

Kommunikationen har været 

præget af, af der har været 

ændringer undervejs med 

kort varsel.  

Jane/Keld 



Der har været 

forældrehenvendelser på de 

ændringer, som er lavet på 

bemandingen. Opfordring til 

at indkalde til forældremøde 

i 6.a online for at give en 

tydeligere og bedre 

kommunikation. Ledelsen 

tager dette med i 

kommende overvejelser. 

Drøftelse af proces omkring 

bemandingen på 6. årg. 

SB 38 Orientering Status på regnskab 2020 

Proces for budget 2021 

Regnskab for 2020 er 

færdigt. Skolen går samlet 

ud af 2020 med et overskud 

på ca. 120.000 kr. 

Fritidsdelen ender med et 

lille underskud.  

Budget for 2021 ser meget 

positivt ud – der forventes 

et større overskud, men 

samtidig skal der både 

ansættelse ledelse og 

medarbejdere.  

Der er usikkerhed omkring 

fritidsdelens 

budgetoverskud, da antal 

indmeldte elever er 

faldende.  

Bestyrelsen ønsker en 

opfølgning af regnskab 2020 

med mere præcise tal. I 

efteråret var der flere puljer, 

som ikke var brugt – der var 

planlagte udgifter og større 

indkøb som først blev 

effektueret i slutningen af 

året.  

Keld sender de tal ud, som 

på nuværende tidspunkt 

ligger til grund for budget 

2021. Der vil komme 

justeringer, når Betina og 

Kaya får kigget ind i budget 

2021. Præsenteres på et 

senere SB-møde. 

Keld 

SB 39 Orientering Brugertilfredshedsundersøg

else 

Der er lavet en bruger- 

tilfredshedsundersøgelse for 

alle skoler i efteråret 2020.  

Introduktion til undersøgelsen 

og oplæg til kommende 

drøftelser. 

Bilag følger på mødet. 

Brugertilfredshedsundersø-

gelsen er blevet national – 

ikke længere en kommunal 

og decentral undersøgelse.  

Resultatet fremgår af 

tilsendt rapport.  

Af rapporten fremgår en 

sammenligning mellem 

skolerne i Silkeborg 

Keld 



Kommune. Der er ikke data 

som viser besvarelsen 

udelukkende for Frisholm.  

På skoledelen ligger 

Frisholm lige under 

kommunegennemsnit. På 

fritidsdelen ligger Frisholm 

lige over kommune-

gennemsnittet.  

Keld undersøger, hvorvidt 

der kan tilgås data 

udelukkende fra Frisholm.  

Drøftelse af hvorvidt 

rapporten i sin nuværende 

form har værdi for de 

fremadrettede indsatser. 

SB vil være optaget af at 

blive inddraget i 

undersøgelser af elevernes 

trivsel.  

SB 40 Orientering E-kursus for 

skolebestyrelser 

Anbefaling fra Skoleafdeling om 

at bestyrelsen gennemfører 

virtuelt kursus. På dette møde 

introduktion til kurset og 

derefter lektier for derhjemme.  

På næste bestyrelsesmøde 

tilbagemelding fra alle med 

afsæt i følgende spørgsmål: 

- Hvor har du fået ny 

viden? 

- Har du særlige 

opmærksomhedspunk

ter til det videre 

bestyrelsesarbejde? 

 

Der kommer ikke et kursus 

for skolebestyrelser på 

denne side af sommer.  

I stedet skal alle 

medlemmer til at tage et e-

kursus inden næste SB-

møde. Der er fem korte 

forløb med tilhørende 

spørgsmål.  

Kurset henvender sig 

primært til forældrevalgte. 

Medarbejderrep. skal også 

gennemføre kurset.  

Link til kursus følger her: 

https://www.prologio.com

/courses/skole-og-

foraeldre/skolebestyrelsen 
  

Keld  

SB 41 Orientering Eventuelt Der har været en kort første 

runde omkring fagfordeling 

– særligt med fokus på 

ansættelsesgrad og ønsker 

for kommende skoleår.  

 

Lille fremgang i elevtal i 

indskolingen pga. tilflyttere 

til byen.  

Der er overvejelser omkring 

kommende 9. årg., hvor der 

pt er 29 elever.  

 

Indsatser for kommende 

skoleår: at vi får uddannet 

FabLab-pionere. 

 

https://www.prologio.com/courses/skole-og-foraeldre/skolebestyrelsen
https://www.prologio.com/courses/skole-og-foraeldre/skolebestyrelsen
https://www.prologio.com/courses/skole-og-foraeldre/skolebestyrelsen


 

Evaluering af 

ansættelsesproces. 

Kommentarer sendes til Kaj.  

  

     

 


